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СТРАНКЕ владајуће коалиције у овом тренутку не размишљају о изборима. Србији је
потребан нови политички договор о приоритетима и циљевима. То је у недељу саопштио
лидер СПС Ивица Дачић, уочи седнице Главног одбора своје странке, на којој је
подвучена црта у 2008. години. - Не би требало да буде парламентарних избора, осим
уколико желимо да имамо "италијански синдром" и изборе сваких шест месеци - казао је
он. - Не бежимо од избора, али велико је питање шта би они донели. 

Шеф социјалиста реаговао је и на Динкићев став да је "актуелна влада најгора влада у
којој је он седео". - До сада нисам седео у влади са Динкићем и због тога не бих могао
да их поредим - рекао је Дачић. - На последњој седници Владе Динкић се заложио за
јединство Владе и ја остајем при том залагању. 

Лидер СПС потврдио је писање "Новости" да ће следеће године бити одржан венредни
конгрес партије. - Наш циљ је да на следећем конгресу изађемо са новим програмом,
новом организацијом, кадровским променама, а све у жељи да слика СПС прати
политику коју сада имамо, што значи да странка иде путем модерне партије левице -
казао је Дачић. 

Он је у делу седнице ГО, затвореном за јавност, обавестио колеге да је задовољан
третманом у коалицији. Најавио је, такође, да ће најуже руководство почетком године
отпочети турнеју по Србији. Општински одбори, у местима која су у међувремену добила
статус града, биће трансформисани у градске одборе и добиће већа овлашћења.

(Вечерње новости)
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